
Protokoll av styrelsemöte
Furuby Sockenlag 2023-10-17

Tid och plats: 18.30 Furuby IF Klubbstugan

Närvarande: Britt-Marie Svensson, Timmy Vesterberg, Gudrun Holmberg, Patrik Karlsson, Anna

Bengtsson, Björn Nilsson.

Anmälda förhinder: Christina Hamilton, Alexander Modell, Nina Klingborg

Ej svar: Seth Sigvardsson

1. Ordförande förklarar mötet öppnat.

2. Till sekreterare valdes Björn Nilsson och som justerare valdes Anna
Bengtsson

3. Mötesdagordningen (bilaga 1) godkänns.

4. Föregående protokoll
1. Alexander M lägger ut på Furuby sidan ”Allt mellan himmel och jord” och uppmanar

hushållen att bli medlemmar i Furuby Sockenlag

2. Timmy V köper in tejp till att laga tälten Sockenlaget hyr ut => snart klart

3. Britt-Marie S kollar ägarförhållanden av badplatsen i Furuby (map bastufrågan) =>

Skogssällskapet äger marken, Växjö kommun arrenderar marken från Skogssällskapet

4. Björn N och Gudrun H gör skrivelser över tomter samt gymnastiksal => två olika skrivelser på

gång.

5. Gudrun H kollar upp möjligheten till ett studiebesök på vindkraftsparken => inget svar från

Furuby Kraft.

6. Styrelsen letar vidare efter kandidat till valberedningen => ingen ny kandidat till höstmötet,

valberedningen får jobba vidare.

7. Björn N tar fram inbjudan till höstmötet
8. Styrelsen och byarepresentanterna delar ut utskick i byarna senast helgen v38
9. Gudrun H och Nina K införskaffar fika till höstmötet
10. Björn N köper in fika till skräpsamlardagen
11. Björn N återkopplar till Birgitta ang Furubyleden

Punkter från höstmötet: valberedningen (till årsmötet), hjärtstartarkurs (se kap 7), sjöbastu (se kap 9)

samt krisberedskap (se kap 8).
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5. Rapporter från byarna
Attsjö: Ingen specifikt från Christina Hamilton men älgjakten på gång och fiberanslutningen till Skolan

i Attsjö fungerar bra.

Kårestad: Patrik Karlsson meddelar att man haft städdag i Kårestugan, åldermansgille i November (ny

representant väljs på årsmötet). Älgjakt pågår. Filmvisning på höstlovet.

Furuby: Britt-Marie rapporterar att älgjakt pågår. Åldermansgille hålls den 18 november (och då väljs

nya åldermän). Furuby IF kvalar till division fyra. Timmy Vesterberg rapporterar att Halloweenrundan,

över 500 anmälda hittills!

Västorp: Ingen närvarande och ingen ny information.

Fägerstad: Ingen närvarande och ingen ny information.

Övrigt: Studiecirkel “Furubyleden” ska presentera sin verksamhet på Hembygdsföreningens möte.

Skrivelser: Se kap 10.

6. Ekonomi
Gudrun Holmberg berättar att vi haft uthyrning för ca 5000kr i år, vilket är riktigt bra. Ekonomin är

bra.

7. Hjärtstartarkurs i socknen
Attjsö och Kårestad har kört senaste året. På tur är Fägerstad, vid väldigt stort intresse får vi även

arrangera ett tillfälle i Furuby. Styrelsen planerar en kurs i Fägerstad [5]. Anna Bengtsson och

Alexander Modell tar in prisförslag [6].

Styrelsen beslutar att köra en hjärtstartarkurs hos Norlins i Fägerstad.

8. Höstmötet 8 okt Attsjö
Gudrun sammanfattar höstmötet; Carolinas Klüfts program var bra och innehållsrikt, Generation Pep

kan agera rådgivare i olika sammanhang. Nina Klingborgs presentation om krisberedskap var jättebra.

En möjlighet är att gå igenom krisberedskapsplan tillsammans med andra föreningar i socknen, detta

kan styrelsen ta vidare till kommande styrelsemöten [7].

På den negativa sidan så var uppslutningen väldigt låg, endast fem personer utanför styrelsen

närvarade. Beror det på plats/lokal? Styrelsen vill gärna rotera ort för mötena, men om uppslutningen

är så låg så kan kommande möten ofta förläggas i Furuby.
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9. Sjöbastu vid badplats
Markägarfrågan är utredd, se kap 4, Skogssällskapet har sagt ja, men behöver även svar på Växjö

kommun. Nästa steg är ett intresseutskick för en arbetsgrupp som driver projektet och stöttas av

Sockenlaget. Anna Bengtsson och Timmy Vesterberg tar fram en intresseanmälan tillsammans med

Björn Nilsson [8] som används på utskick/facebook/hemsida. Svar får sammanställas till nästa

styrelsemöte [9].

10. Skrivelse gymnastiksal/tomter
Gudrun Holmberg och Björn Nilsson arbetar med båda skrivelserna. Skrivelsen om gymnastiksal tas

fram tillsammans med Furuby IF.

11. Tidsplan
Mötet med krisberedskap med andra föreningar ska hållas, oklart när.

12. Tid och plats för kommande möte
Gudrun Holmberg återkommer i frågan [10].

13. Övriga frågor

13.1. Vinterförvaring av byasoffan
Förslaget är att placera den bredvid tälten/stolarna. Timmy Vesterberg fixar med transport [11].

13.2 Bollkastningsspelet
Burkarna som används till bollkastningen behöver fixas till. Ytterligare en ställning, modell lägre,

vore bra. Ett förslag är att låta Tomas Eriksson (Vilan) ta fram detta (senast till valborg). Gudrun

framför en förfrågan [12].

13.3 Medborgarförslag Pumptrack
Timmy Vesterberg rapporterar att inget svar (eller kallelse) har inkommit.

14. Avslutning
Styrelsen tackar av Britt-Marie Svensson eftersom detta är hennes sista styrelsemöte. Nya åldermän

för Furuby ska väljas under November och presenteras för Sockenlaget.
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15. Sammanfattning av actions
1. Timmy V köper in tejp till att laga tälten Sockenlaget hyr ut

2. Björn N och Gudrun H gör skrivelser över tomter samt gymnastiksal.

3. Gudrun H kollar upp möjligheten till ett studiebesök på vindkraftsparken.

4. Styrelsen letar vidare efter kandidat till valberedningen.

5. Styrelsen planerar en hjärtstartarkurs i Fägerstad.

6. Anna B och Alexander M tar in prisförslag på hjärtstartarkurs

7. Styrelsen tar krisberedskapsfrågan med andra föreningar på kommande styrelsemöten.

8. Timmy V, Anna B och Björn N tar fram en intresseanmälan för sjöbastun.
9. Timmy V och Björn N sammanställer svar från intresseanmälan till nästa styrelsemöte.
10. Gudrun H bokar in nästa styrelsemöte.
11. Timmy V fixar med transport av byasoffan.
12. Gudrun H framför en förfrågan om att förnya bollkastningsburkarna.

Furuby 2023- Furuby 2023- Furuby 2023-

………………………………… ………………………………… …………………………………
Björn Nilsson Anna Bengtsson Gudrun Holmberg

Sekreterare Protokolljusterare Ordförande

4/5



Bilaga 1 - Kallelse
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